
                                   Obecné zastupiteľstvo Malé Kosihy 

  Zápisnica 

Zo IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malých Kosihách, dňa 22.09.2023 o 15:00 hod. 

v zasadacej miestnosti v Malých Kosihách. 

 

K bodu 1.   Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Attila Pszár. Všetci poslanci sú prítomní. 

K bodu 2.   Za zapisovateľa bola navrhnutá p. Mišalová, overovatelia Štefan Molnár a Kinga     

Házelmajer. Poslanci návrh schválili.  

K bodu 3.   Návrh programu schôdze poslanci schválili. 

K bodu 4.   Starosta obce informoval poslancov o rozpočtovom opatrení, ktorý následne 

jednohlasne schválili. 

K bodu 5.   Starosta informuje poslancov o úspešnom ukončení VO na obnovu kostola v obci 

a o nasledujúcej práce okolo projektu.  

Urnová stena v obci je dokončená a taktiež obnova hlavnej cesty. Plánuje sa oprava plochej 

strechy nad malou sálou v KD, nakoľko počas dažďa zateká do malej sály.  

Starosta informoval poslancov o probléme, ktorý nastal po ročnej kontrole v dome smútku. 

Odborníci oznámili, že chladiaci box je z roku 1984 ktorého motor pracuje len na 20%.  

V tomto prípade je nutná kompletná výmena. V ponuke sú dve možnosti. Čínsky motor za 

1800 € ktorý vydrží 4-5 rokov alebo španielsky motor, ktorý vydrží viac ako 10 rokov za 

2300 €. Majiteľ firmy nám dokonca ponúkol, že táto zákazka bude vyfakturovaná až budúci 

rok t.j v roku 2024 so splatnosťou do konca februára. Nakoľko ide o havarijný stav, starosta 

prijal a objednal španielsky motor s dlhšou životnosťou. 

Starosta vyzdvihol dátumy nasledujúcich akcií: 

30.09.2023 – futbal na hody, kde sa hráčom ponúkne pečená klobása 

21.10.2023 – deň dôchodcov od 15:00 

03.12.2023 – Mikuláš 

09.12.2023 – plánovaný výlet do Budapešti s obhliadkou parlamentu a vianočných trhov 

30.12.2023 – stolnotenisový turnaj 

Starosta informuje, že na základe rozhodnutia firmy Telekom a.s.  bola telefónna rozvodňa 

vedľa obchodu Coop Jednota vyradená z užívania. Na základe tohto rozhodnutia si rozvodňu 

na vlastné náklady zobral na žiadosť od Telekomu a.s., p. Németh z Pastoviec. 

Ďalšou prioritou bude vypracovanie územného plánu. Zákon ustanovuje, že od apríla 2024 

musí mať každá obec vypracovaný územný plán. Vypracovanie stojí približne od 10 000 do 

20 000 eur. V tomto prípade budeme nútení požiadať štát o dotáciu k jej vypracovaniu. Ak 

obec nebude disponovať územným plánom nebude môcť daná obec ani žiadať o žiadne ďalšie 

dotácie. Hl. kontrolór dodal, že 80% obcí si nevie dovoliť takúto investíciu. 



Attila P. na záver informuje poslancov o nastávajúcom veľkom probléme a to je, že 

v školskom roku 2024/2025 bude v obci len jedno dieťa, ktoré bude musieť plniť 

predprimárne vzdelávanie. V tomto prípade budeme nútení nájsť vhodné riešenie k tomu, aby 

sme škôlku mohli aj naďalej  ponechať otvorenú. V prípade zatvorenia MŠ by sa výnosy 

DPFO z rozpočtu obce znížili o 30-40 %. 

Ak by k tomuto rozhodnutiu prišlo, obecný úrad by sa mohol presťahovať do terajšej budovy 

MŠ a na kasárňach by sa uvoľnili 3 byty ktoré by sa dali dať do prenájmu. 

Poslankyňa A. Koselák navrhuje otvoriť denný stacionár. Starosta dodal, že to nie je zlý 

nápad ale zo skúsenosti susedných obcí vie, že aké ťažké bolo získať dotáciu na takéto 

zariadenie. Nakoľko v okolitých obciach sú takéto zariadenia si myslí, že to len ťažko prejde 

v našej obci schválením od štátu. 

K bodu 6    Na záver sa starosta poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Štefan Molnár  ..................................... 

    Kinga Házelmajer ..................................... 

Zapisovateľ:   Jana Mišalová  ..................................... 

 

 

 

Starosta obce 

Pszár Attila 


